分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第559章附屬法例)第15條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。) 異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

# REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號:

305587219

Application No.:

公布日期 Publication Date:30-09-2021

公報編號 Journal No.: 2021/115

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第559章附屬法例)第15條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標:

Mark:

# **HOLUX**

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: 黄洪慶

Applicant's Name, Address: 中國

廣東省深圳市

福田區濱河大道 9023 號國通大廈

[740/ 註冊申請人的送達地址: 友豐國際知識產權代理有限公司 (YOU FENG

750] Applicant's Address for Service: INTERNATIONAL IP CO., LIMITED)

香港

金鐘金鐘道 89 號

力寶中心第1座10樓1003室

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[511] 類別編號: 3

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 30-04-2021

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 3 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類别 Class 3

肥皂,洗髮液,漂白城,去污劑,清潔制劑,擦鞋膏,抛光制劑,研磨劑,香精油,芳香劑(香精油),唇膏,美容面膜,染髮劑,化妝棉,化妝筆,化妝品,草本化妝品,牙膏,口氣清新噴霧,幹花瓣與香料混合物(香料),空氣芳香劑。

[210] 商標申請編號:

304685130

Application No.:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第559章附屬法例)第15條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標:

Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: RealMe 重慶移動通信有限公司

Applicant's Name, Address: 中國內地 重慶市渝北區 回興街道霓裳大道 24 號 2 幢

[740/ 註冊申請人的送達地址: 江炳滔律師事務所

750] Applicant's Address for Service: 香港

灣仔告士打道 160 號

海外信託銀行大廈 19 樓 B 室

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[511] 類別編號:

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 16-11-2018

Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 42 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 42 to read as follows:

42

#### 類别 Class 42

技術研究: 多媒體產品的設計和開發; 質量控制; 測量; 化學分析; 生物學研究; 氣象信息; 材料測試; 電話設計; 建設項目的開發; 服裝設計; 計算機軟件設計; 軟件出版框架下的軟件開發; 平臺即服務 (Paas); 軟件即服務 (Saas); 數據加密服務; 手機應用軟件的設計和開發; 雲計算; 智能手機數據恢復; 虛擬現實軟體的設計和開發, 非用於娛樂或遊戲; 手機解鎖; 手機軟件更新; 手機軟件設計; 藝術品鑒定; 平面美術設計; (人工降雨時) 雲的催化; 筆跡分析(筆跡學); 地圖繪製服務; 無形資產評估; 替他人稱量貨物。

[210] 商標申請編號: 304685040

Application No.:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第559章附屬法例)第15條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標:

Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:

Applicant's Name, Address:

RealMe 重慶移動通信有限公司

中國內地 重慶市渝北區 回興街道霓裳大道 24 號 2 幢

[740/ 註冊申請人的送達地址:

750] Applicant's Address for Service:

江炳滔律師事務所

香港

不適用

灣仔告士打道 160 號

海外信託銀行大廈 19 樓 B 室

[571] 商標描述:

Mark Description:

[511] 類別編號:

Class No.:

C

[442] 公布獲接納註冊申請日期:

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

16-11-2018

申請人擬修訂類別 9 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9 to read as follows:

#### 類别 Class 9

計算機; 筆記本電腦; 計算機程序(可下載軟件); 可下載的手機應用軟件; 集成電路卡; 個人數字助理(PDA); 智 能手錶(數據處理);智能眼鏡(數據處理);智能戒指(數據處理);交互式觸屏終端;觸屏筆;指紋掃描儀;具 有人工智能的人形機器人;穿戴式計算機;光學數據介質;與計算機連用的打印機;掃描儀(數據處理設備);手勢 識別軟件; 計時器(時間記錄裝置); 郵戳檢查裝置; 錢點數和分揀機; 投幣啟動設備用機械裝置; 口述聽寫機; 人 臉識別設備; 生物識別掃描儀; 傳真機; 衡器; 家用體脂秤; 量具; 閃光信號燈; 霓虹燈廣告牌; 車輛故障警告三角 牌;天線;內部通訊裝置;導航儀器;調制解調器;光通訊設備;穿戴式行動追蹤器;可視電話;手機;智能手機; 移動電話,手錶式智能手機,手機套,手機殼,手機屏幕專用保護膜,手機帶,手機專用支架,首飾形式的通訊設 備;手機用自拍杆;腕戴式智能電話;手機鍵盤;揚聲器音箱;DVD播放機;便攜式媒體播放器;耳機;頭戴式耳 機,移動電話用耳機,智能手機用無線耳機,學習機,電子教學學習機,帶有圖書的電子發聲裝置,攝像機,頭戴式 虚擬現實裝置,虛擬現實遊戲用耳機;安全監控機器人;穿戴式視頻顯示器;照相機;放大設備(攝影);幻燈片放 映設備, 測速儀(照相); 自拍杆(手持單腳架); 自拍鏡頭, 測量器械和儀器; 計量儀器; 光學器械和儀器; 望遠 鏡;電源材料(電線、電纜);電話線;USB線;半導體;電阻材料;印刷電路;電子芯片;電磁線圈;半導體器 件; 電器接插件; 電源適配器; 低壓電源; 觸摸屏傳感器; 電源插頭轉換器; 視頻顯示屏; 觸摸屏; 遙控裝置; 電子 鑰匙(遙控裝置);光學纖維(光導纖維);熱調節裝置;避雷裝置;電解裝置;滅火設備;工業用放射設備;個人 用防事故裝置;護目鏡;電子防盜裝置;眼鏡;太陽鏡;電池;電池充電器;移動電源(可充電電池);動畫片;冰 箱磁性貼。

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第559章附屬法例)第15條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[210] 商標申請編號:

Application No.:

[540] 商標:

Mark:

305476717

Business } ₹ hong

**Business** } ₹ hong kong

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:

Applicant's Name, Address:

[740/ 註冊申請人的送達地址:

750] Applicant's Address for Service:

[571] 商標描述:

Mark Description:

[511] 類別編號:

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期:

Date of Publication of Acceptance for Registration:

Hong Kong Trade Development Council 38th Floor, Office Tower, Convention Plaza 1 Harbour Road, Wanchai

HONG KONG HOGAN LOVELLS

11th Floor, One Pacific Place

88 Queensway HONG KONG

N/A

9,16,35,41,42

08-01-2021

申請人擬修訂類別 42 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 42 to read as follows:

### 類別 Class 42

Updating of mobile applications (software); mobile applications (software) design; maintenance of mobile applications (software); graphic arts designing; hosting a web site for registration of participation in conferences, seminars, workshops, trade fairs and business matching opportunities; hosting a web site and home page featuring information related to conferences, seminars and workshops; hosting a web site and home page all featuring research and reference materials in the field of business, finance, news, weather, sports, entertainment, travel, shopping, computing, computer software, music, theatre, movies, hobbies, computer support education, lifestyles and general interest; hosting computer sites; creating and maintaining web sites for others.

申請人擬删除類別 9 的貨品/服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class 9.